
 
 

Mondelinge vragen ten behoeve van het “Vragenhalfuurtje” op 

dinsdag 11 februari 2020 

 

 

Interview BNNVARA 

 

 

Voorzitter, 

 

Ons is ter ore gekomen dat de burgemeester geen interview wil verlenen 

aan het televisieprogramma Opstandelingen van BNNVARA.  

 

De PVA heeft de volgende vragen: 

 

- Aangezien de burgemeester externe betrekkingen in zijn portefeuille 

heeft, is  vraag: realiseert de burgemeester zich dat het niet meewerken 

aan een nationaal televisie programma schadelijk kan zijn voor het imago 

van Almelo?  

 

- In het verleden is burgemeester Knip zwaar bekritiseerd door de raad 

wegens imagoschade door het niet meewerken aan Zembla. Is de 

burgemeester bereid verantwoordelijkheid te nemen als dit ook zo 

uitpakt? 

 

  


